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Abstract (en)
[origin: CN104577387A] A connecting device for electrically connecting two circuit boards is provided. The connecting device has a first and a
second coaxial connector and a coupling member. The two coaxial connectors and the coupling member each have an outer conductor and an inner
conductor. The outer conductors of the coaxial connectors are electrically interconnected via the outer conductor of the coupling member and the
inner conductors of the coaxial connectors are electrically interconnected via the inner conductor of the coupling member. The coupling member
is arranged between the two coaxial connectors so as to be tiltable from an axially aligned orientation and displaceable in an axial direction. In
order to improve the connecting device in the following way that the electricity transmission characteristics are improved, and risks caused by weak
movements of the coupling member are reduced, the coupling member is held on an elastically deformable dielectric holding ring which surrounds
the coupling member in a circumferential direction and is in contact against at least one coaxial connector.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Verbindungseinrichtung zum elektrischen Verbinden zweier Leiterplatten, mit einem ersten und einem zweiten
Koaxialsteckverbinder und mit einem Kupplungsglied, wobei die beiden Koaxialsteckverbinder und das Kupplungsglied jeweils einen Außenleiter
und einen Innenleiter aufweisen und die Außenleiter der Koaxialsteckverbinder über den Außenleiter des Kupplungsglieds und die Innenleiter
der Koaxialsteckverbinder über den Innenleiter des Kupplungsglieds elektrisch miteinander verbunden sind, und wobei das Kupplungsglied
aus einer fluchtenden Ausrichtung verkippbar und in axialer Richtung verschiebbar zwischen den beiden Koaxialsteckverbindern angeordnet
ist. Um die Verbindungseinrichtung derart weiterzubilden, dass sie verbesserte elektrische Übertragungseigenschaften aufweist und die Gefahr
von Mikrobewegungen des Kupplungsglieds reduziert werden kann, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, dass das Kupplungsglied an einem
elastisch verformbaren, dielektrischen Haltering gehalten ist, der das Kupplungsglied in Umfangsrichtung umgibt und der an mindestens einem
Koaxialsteckverbinder anliegt.
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